

11th November 2014

11 نوفمبر 2014

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief
Operations Officer
Head of Operation division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للعمليات ورئيس
قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Aabar Investments PJS raises its
stake in Arabtec to 34.93%**

**الموضوع: آبار للاستثمارات ش.م.ع ترفع نسبة
مساهمتها في أرابتك إلى 34.93%**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

We are pleased to inform you that, with reference to the above subject and in accordance with Article (36) of the Securities and Commodities Authority's Board of Director's decision number (3) concerning the Regulations as to Disclosure and Transparency for the year 2000, and in line with Arabtec Holding's PJSC ("Arabtec") continued compliance with the Securities and Commodities Authority's laws and regulations and its adherence to them, Aabar Investments PJS ("Aabar") concluded today the acquisition of (707,004,044) shares in Arabtec from Mr. Hasan Ismaik and his affiliate companies.

يسرنا اعلامكم باننا، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً للمادة (36) من قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3) لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية وتعديلاته، وانطلاقاً من حرص أرابتك على التقيد بكافة أنظمة وقوانين الهيئة وعلى الالتزام بكافة الإجراءات المتبعة لديها، قامت شركة آبار للاستثمارات ش.م.ع ("آبار") اليوم بإتمام صفقة استحواذ على (707,004,044) سهم في شركة أرابتك القابضة ش.م.ع ("أرابتك") من السيد حسن اسميك والشركات المرتبطة به.

As a result of this acquisition, the ownership of Aabar and its affiliate companies has become 1,535,167,470 shares which is approximately equivalent to 34.93% of Arabtec's capital.

On that basis, please consider this letter as a disclosure of the increase in the stake of Aabar and its affiliated companies in Arabtec as mentioned above.

Finally, Arabtec welcomes the increase in Aabar's ownership to become the largest shareholder in Arabtec which emphasizes the importance and strategic role of Aabar and its continued support of Arabtec in its successful journey and serves the best interests of Arabtec and its shareholders.

Sincerely yours,

Wassel Al Fakhoury
Board Member
Group General Counsel

وكنتيجة لعملية الاستحواذ تلك، تصبح ملكية آبار وشركاتها المرتبطة في أرابتك (1,535,167,470) سهم اي ما يعادل تقريبا 34.93% من رأس مال أرابتك.

وعليه، فإننا نرجو منكم اعتبار هذا الكتاب بمثابة افصاح من قبل أرابتك بزيادة نسبة مساهمة شركة آبار وشركاتها المرتبطة في أرابتك وفقاً لما ورد أعلاه.

وأخيراً، ترحب أرابتك بقيام آبار وشركاتها المرتبطة بزيادة ملكيتها في أرابتك لتصبح آبار أكبر مساهم في أرابتك الأمر الذي يؤكد دور آبار المهم والاستراتيجي في أرابتك وما تقدمه من دعم لأرابتك للمضي قدماً في مسيرة نجاحها وتحقيق أفضل المصالح لأرابتك والمساهمين فيها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



واصل الفاخوري
عضو مجلس الإدارة
المستشار العام للمجموعة